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Une résidente du CHSLD Château sur le Lac fêtera son 100e anniversaire ce mois-ci. 
Giovanna Alfonso Pierce est née à Montréal dans la Petite Italie le 11 mai 1917. D’origine italienne elle peut vous racon-
ter, en trois langues, ses souvenirs d’enfance, les quartiers qu’elle a connus et vous parler du pays de ses parents.

Venez vivre « La Dolce Vita » et célébrer avec nous notre doyenne, nos élus seront présents. Monsieur Martin Coiteux, 
député provincial de Nelligan, lui remettra un certificat, elle recevra les voeux de la Reine, du premier ministre du Canada 
et du lieutenant-gouverneur du Québec, un gouter à l’italienne sera servi, 

Vendredi 26 mai 2017 à 13h30 au Château sur le Lac.
Veillez SVP, confirmer votre présence.

A resident of the CHSLD Château sur le Lac will celebrate her 100th anniversary this month.

Giovanna Alfonso Pierce was born in Montreal in Little Italy on May 11, 1917. Of Italian origin she can tell you, in three 
languages, her childhood memories, the neighborhoods she knew and tell you about her parents’ country of origin. 

Come and live «La Dolce Vita» and celebrate with us our «Grande Dame». Elected representatives will be present: Mr. 
Martin Coiteux, Member of the National Assembly for Nelligan, will present her with a certificate. She will also receive 
the wishes of our Queen, the Prime Minister of Canada and the Lieutenant Governor of Quebec. And a little taste of Italy 
will be served after the ceremony.

Thank you to everyone for their presence, respects and good wishes on this very special occasion. 

Friday, May 26, 2017 at 1:30 pm at the Château sur le Lac.
Please, confirm your presence.

Source : Véronique Cossette 514.586.0554_ CHSLD : 514.620.9794_loisirChateauSurLeLac@gmail.com
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26 mai 1917

Giovanna Alfonso Pierce

100 ans/years
«La DolceV ita »

Photo de 1919 / Year of 1919
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